FOAMING ALCOHOL HAND SANITIZER
ASSAINISSANT MOUSSANT A BASE D’ALCOOL POUR LES MAINS
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Sanitizer
Drug Facts
Active Ingredient Purpose
Ethyl Alcohol 62% v/v. Antibacterial Agent

Uses Hand sanitizer to help reduce bacteria on the skin that could cause disease.
Recommended for repeated use.

Warnings
For external use only.

FLAMMABLE. Keep away from heat or flames.
Avoid contact with eyes. If eye contact occurs, flush with water.

Stop use if, in rare instances, redness or irritation develop. If condition persists
for more than 72 hours, consult a physician.

Keep out of reach of children. If swallowed, contact a physician or poison control center.

Directions Apply a small amount to palm. Briskly rub, covering hands with product until dry.

Inactive Ingredients Water, PEG-10 Dimethicone, Glycerin, Isopropyl Myristate,
Polyquaternium-11, Disodium EDTA, Aloe Barbadensis Leaf Juice, Tocopheryl Acetate.
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Ingrédient actif Alcool éthylique 62% v/v (Agent antibactérien) Utilisations Pour le lavage des mains, afin de
réduire les bactéries sur la peau. Avertissements INFLAMMABLE. Ne pas mettre a proximite d'un feu ou d'une
flamme. Pour usage externe seulement. Ne pas mettre dans les yeux. En cas dirritation ou de rougeur, arrétez
lutilisation. Si les symptomes persistent plus 72 heures, consultez un médecin. En cas dingestion, consultez
un médecin ou un centre antipoison. Garder hors de portée des enfants. Mode d'emploi Pour réduire les
bactéries sur la peau, appliquer une petite quantité sur la paume. Appliquer et faire pénétrer dans la peau en
frottant. Ingrédients inactifs Eau, diméthicone PEG-10, glycérine, myristate isopropylique,
polyquaternium-11, EDTA de disodique, jus de feuille d'aloés barbadine, acétate tocopherylique.

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and
liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.
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